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متن پرسش

با سلام: بنده اینک فکر می کنم به عنوان پدر بشریت باید باشم، یعنی همان نقش حضرت حجت و

اکنون نوبت تربیت مهدوی رسیده و بر این اساس با پوشاندن گناهان افرادی که جاهلانه عمل کردند

حتی به ساحت ائمه جسارت کردند مثل نامجو خواننده ایرانی سعی کنم چو یک پدر دلسوز آنها را

نسبت به برداشت غلطشان و سوءتفاهم پیش آمده آگاه کنم. البته این مسئله به جز افرادی است که

آگاهانه و با از روی غرض علیه دین عمل می کنند که البته تعدادشان بسیار محدود است در سراسر

دنیا. حال این نوع تربیت درست است؟ و گر بله که آسیب های احتمالی اش کدامند؟ و چه روشی

صحیح تر است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ما در محدوهی میدانی که در مقابلمان قرار دارد، وظیفههای شرعی خود را

إعمال میکنیم و لذا نه از «معروف» باید غفلت کرد و نه از «منکر». موفق باشید


